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Abstract (en)
Trap lock (1) for windows, doors or claps, has lock housing (6) with a handle (2), a buckle and a lock and a recess for receiving a buckle in closed
position having another lock housing. The lock has a block movable by locking and unlocking the lock, which blocks the opening of the handle in
the locked state. The lock is designed as a cylinder lock (8). The block blocked the section of the handle by a locked lock concealed from the lock
housing.

Abstract (de)
Fallenverschluss (1), mit einem einen Griff (2), eine Schließe (3) und ein Schloss aufweisenden ersten Verschlussgehäuse (7) und einem eine
Ausnehmung zum Aufnehmen der Schließe im geschlossenen Zustand aufweisenden zweiten Verschlussgehäuse (6), wobei das Schloss einen
durch Verriegeln und Entriegeln des Schlosses bewegbaren Anschlag (11) aufweist, der ein Öffnen des Griffs (2) im verriegelten Zustand blockiert.
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